



第五届天津国际设计周设计竞赛评审结果

Evaluation Results of the Fifth

Tianjin International Design Week Design Competition

2018.04.25

2018年第五届天津国际设计周设计竞赛作品征集及评审已圆满完成，此次竞赛以“坐具”为主题，面向全球40岁以下的年轻设计师及在校学生征集作品，截止4月15日共征集作品近1200份，其中入围的工业设计13份，建筑设计6份，平面设计7份，室内设计4份。

评审团老师由意大利著名建筑设计师保罗·柯兰多尼、北京工业大学艺术设计学院院长孙大力、瑞士著名建筑设计师帕特里克·雷蒙德以及日本著名设计师安积伸四位老师组成，经过初审、终审两个阶段的评审，最终甄选出最佳建筑领域设计奖1名，最佳工业领域设计奖1名，最佳平面领域设计奖1名，最佳室内领域设计奖1名，优秀设计奖10名，现将获奖结果汇总如下：

注：在最终评审环节中，四名评委在室内设计领域内只选出一名优秀奖。







The collection and evaluation of the works of the 5th Tianjin International Design Week Design Competition have been successfully held in 2018. The theme of this event is “sit” and young designers and students under the age of 40 in the world are encouraged to submit works. By April 15th, a total of nearly 1200 works were submitted, of which 13 were short-listed for industrial design, 6 for architectural design, 7 for graphic design and 4 for interior design.

The judging panel consists of Paul Corranoni, the famous Italian architect, Sun Dali, Dean of the School of Art and Design of Beijing University of Technology, Patrick Raymond, a famous architect of Switzerland, and four teachers, Anji Shen, a famous Japanese designer. After two stages of review in the first and final stages of the audit, one of the best architectural design awards, one of the best industrial design awards, one of the best flat field design awards, and one of the best indoor design awards were selected. 10 design awards are now summarized as follows:

Note: In the final review, four judges will select only one excellence award in the interior design field.

2018天津国际设计周设计竞赛评审结果
2018 Tianjin International Design Week
Tianjin Design Competition Result

奖项 Award	作品编号 Registration number	作品名称 Categories	作者姓名 Name	国籍 Nationality	作品 The work
建筑设计领域 最佳设计奖 The field of architectural design Best design award	A0005	生于自然 Born in natural	陈荣耀 Chen Rongyao	中国 China	
工业设计领域 最佳设计奖 Industrial design field Best design award	I0113	锁定方圆 Square and Round	徐乐 Xu Le	中国 China	
平面设计领域 最佳设计奖 Field of graphic design Best design award	G0008	唱嘻哈，别脏 话！-西游人物系 列 Sing hip-hop, don't swear! - 《Journey to the west》 Poster Character Series	魏强 Wei Qiang	中国 China	
室内设计领域 最佳设计奖 Interior design field Best design award	S0042	《智·韵》--儿童 阅览空间智能体 验馆 Children experience museum	蔡玉端 Cai Yuduan	中国 China	

优秀奖 Honorable prize	A0001	复合式公交车站 Drink shop and bus shop combine complex	王鸿帆 Wang Hongfan	中国 China	
	A0004	林 Forest	蔡雨晨 Cai Yuchen	中国 China	
	A0009	联·廊 colonnade	赵蕊 Zhao Rui	中国 China	
	G0007	东方or西方 East or West	岳旻 Yue Min	中国 China	
	G0011	融合 The fusion	陈镇 Chen Zhen	中国 China	
	G0014	价值 Value	董志业 Dong Zhiye	中国 China	

优秀奖 Honorable prize	S0007	藤编象牙椅 Ivory chair	徐蒙 Xu Meng	中国 China	
	I0053	老年健身椅 Old people's gym chair	沙梦雅 Sha Mengya	中国 China	
	I0068	两半椅子 Two half of chair	何祎江 He Yijiang	中国 China	
	I0072	夹凳 CLAMP STOOL	游智文 You Zhiwen	中国 China	